



Protokoll styrelsemöte S05 2021-02-16

Närvaro: Kaspian Jakobsson	Ordförande
Josefin Wetterstrand	Vice Ordförande
Joel Bäcker	Skattmästare
David Ekblad	Studierådsordförande
David Jobrant	Informationsansvarig
Love Barany	Cafémästare
Victor Winkelmann	Näringslivsansvarig
Hannes Östergren	Källarmästare
Sean Jentz	Aktivitetsansvarig
Marie Ask Uggla	Sexmästare
Linus Åbrink	Øverphøs
Fred Nordell	Revisor
Fredric Ahrling	Kårkontakt TLTH
Martin Andersson-Plyming	Kårkontakt TLTH
Emmy Edfors	
Jacob Säll Nilsson	
Fredrik Voigt	
Albin Sverresson	

- §1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Emmy Edfors
 - Jacob Säll Nilsson
 - Fredrik Voigt
 - Albin Sverresson
- §4 Föredragningslista En sen handling gällande Val av Funktionärer i Informationsutskottet hade inkommit.
- Kaspian Jakobsson föreslog att behandla handlingen under §15 Val av funktionärer.
- Albin Sverresson ville lägga till en punkt för husstyrelsemöte där det bäst passade ordförande, varvid Kaspian föreslog efter §14.
- Föredragningslistan godkändes med detta tillägg efter §14:
- §15 Husstyrelsemöte



- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Linus Åbrink till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
 - Protokoll styrelsemöte S04 2021-02-09
- §7 Information från kåren Fredric Ahrling meddelande att Kungliga Vetenskapsakademien letar efter representanter. För mer information kan man kontakta Kårordförande.

Man kan nominera en lärare till Teknologkårens Teknologiska Pris genom följande länk: <https://forms.gle/1PgRNXR3GzcRGRq98>

Nomineringar för val av fm har öppnat!
- §8 Information PLCD Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna Kaspian berättade att det var Ordförandekollegiemöte förra veckan, där generalsekreteraren ville få en uppfattning om inställningen till att höja avgiften med 5kr.

Linus berättade Nollningsutskottet på Kåren fortfarande har några vakanta platser, så om du känner dig manad så är det fritt fram att söka!

Marie berättade att Sexmästarkollegiet också har haft möte och de hade diskuterat digitala event.
- §10 Ekonomisk status Ingen förändring. Dock påminde Joel Bäcker folk om att göra utläggsräkningar om man har använt sektionskortet.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Covid-19 Skåne och Stockholm har gått ut med och berättat om förseningar av vaccinationer. Det verkar för tillfället som att alla vuxna kommer ha erbjudits vaccin i slutet av juli.

Nordkorea har försökt hacka företag för att få information om vaccinet.
- §13 Omvärldsbevakning Dotter och Anton Ewald blev i lördags klara för final i Melodifestivalen. Två tanter kom till andra chansen. Dotter hade en cool outfit. Det fanns också ett bidrag som var en 90-tals låt med 80-tals syntar.



- §14 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §15 Husstyrelsemöte Albin Sverresson är D-sektionens husrepresentant och berättade att det för två veckor sedan var ett husstyrelsemöte.
- Där berättades det att tryckeriet har gått back, eftersom det inte längre finns ett lika stort behov för att trycka saker och eftersom det finns ett annat tryckeri i närheten folk väljer att gå till istället.
- Det har kommit en ny lokalkontroller Magdalena som har extra ansvar för E-huset.
- Huset framförde också att de var oroliga för festande på Valborg, men Albin svarade att D-sektionen inte planerar att ha några fysiska event då.
- Huset var väldigt nöjda med hur D-sektionen och E-sektionen har skött sig.
- LTH kommer hyra in södra korridoren igen, men den kanske behöver en reovering.
- §16 Val av funktionärer Victor Winkelmann presenterade hur valberedningsprocessen för valet av Funktionärer inom Näringslivsutskottet har gått till. De hade skickat ut ett formulär och sedan hade Victor tillsammans med sin Vice Klara valt funktionärer.
- Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump:
- Sebastian Malmström till Funktionär inom näringslivsutskottet
 - Anja Pettersson till Funktionär inom näringslivsutskottet
 - Hannes Brinklert till Funktionär inom näringslivsutskottet
- Victor Winkelmann presenterade hur valberedningsprocessen för valet av Mentorsansvarig har gått till. De hade skickat ut ett formulär, sedan hade valberedningen diskuterat och gemensamt valt en person.
- Mötet **beslöt** att välja in följande funktionär:
- Fred Nordell till Mentorsansvarig
- David Jobrant presenterade hur valberedningsprocessen för valet av Funktionärer inom Informationsutskottet har gått till. De hade skickat ut ett formulär och sedan hade David tillsammans med sin Vice Moa valt funktionärer.
- Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump:



- Kasper Boye Frick till Arkivarie
- Victoria Garcia till Arkivarie
- Rasmus Göransson till Arkivarie
- Dag Hemberg till Artist
- Johannes Skogman till Artist
- Victoria Garcia till Artist
- Kasper Boye Frick till Fotograf
- Måns Englund till Fotograf

- §17 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §18 Meddelanden Joel Bäcker berättade att det skulle vara Pengakollegiemöte ikväll, ifall någon ville ta upp något särskilt.
Sean Jentz påminde om att MaraDon var igång!
- §19 Övrigt Victor Winkelmann berättade att Näringslivsutskottet hade haft möte med både Schneider Electric och Qlik. Schneider Electric förklarade att de är intresserade av att bygga upp ett nära samarbete med D-sektionen. I mötet med Qlik diskuterades den kommande LOL-turneringen som ska vara sponsrad.
David Jobrant dubbelkollade så att ingen i styrelsen hade invändningar mot att de funktionärer som blev invalda till Arkivet kan få inventera fysiskt på plats.
Martin Andersson-Plyming frågade efter rekommendationer på konditorier där det säljs goda semlor. De rekommendationer som dök upp var ett ställe på Oskars väg samt Conditori Baktanken.
Kaspian Jakobsson berättade att han planerade att skicka ut nyhetsbrevet i kommande vecka. Om någon har önskemål om vad som ska stå med får man gärna höra av sig till honom.
David Ekblad berättade att det görs en utredning gällande Kinainriktningen och arbetsgruppen som jobbar med utredningen vill lägga ner inriktningen.
Marie Ask Ugglå frågade efter feedback gällande distanssittningen och den hyllades högt av alla!
- §20 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:54.



Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Josefin Wetterstrand
Vice Ordförande

Kaspian Jakobsson
Ordförande

Linus Åbrink
Øverphøs